
LIMBURGSE SCHAAKBOND
OPGERICHT 25 MAART 1927

Verslag Algemene Vergadering 22-09-2007

Verslag Algemene Leden Vergadering van de Limburgse Schaakbond, zaterdag 22 september 
2007 te Stein

Aanwezig: 
Van het bestuur: Hans Cuppen (voorzitter), Maurice Janssen, Willy Wijsen en Wim Stinges.
Overige aanwezigen:
Roger Hünen SV Voerendaal
Rick Wagemakers SV Voerendaal (gast)
Fred Schotanus SV Brunssum
Ad Burgmans Venlose SV
Ad Siebers Horst
Fabian Miesen DJC Stein
Ynze Mengerink DJC Stein
Mariëlle Meijs DJZ Noorbeek
Sjef Senden Blerickse SV
René Coenjaerts SV Schaesberg
Thijs Heijltjes SV Schaesberg
Ralf Ploumen SV Schaesberg
Wil Meijs GESS
Ad van Os GESS
Paul Dreuning GESS
Maurice Goltstein GESS
Wiep Terpstra GESS (jeugdcommissie)
Raoul Lemmen SV Leudal (notulist)
Ton Storcken Ultimo Vero
Frans Hanssen SV Geleen
Jos Uiterwijk MSV-VSM
Bob Sauer EWS
Frank Clevers De Postertoren, erelid LiSB, kandidaatvoorzitter
Ashraf Ibrahim MSV-VSM, kandidaatbestuurslid
Eric Barentsen 't Pionneke, kandidaatbestuurslid
Dick Klokgieters ’t Pionneke, kandidaatbestuurslid

Afwezig met kennisgeving:
Heerlensche SV, SV Reuver, SchaakVelden, Arthur Hendrickx (bestuur), Bas van der
Grinten (bestuur), Paul Peters (kandidaatbestuurslid), Eduard Evers
(kandidaatbestuurslid), Wim Jeuken (erelid), Joop Jansen (kandidaat voor commissie
van beroep),
De heren Dick Klokgieters (kandidaat bestuur) en Ad Burgmans (Venlose SV) hebben
laten weten iets later te zullen komen.

AGENDA
(betekenis letters achter nummers: B= besluitvorming I= informatief / opinievorming)
1. Opening
2. I Mededelingen en Ingekomen stukken
3. B Verslag van de Algemene Vergadering van 31 maart 2007
4. B Jaarverslag van de secretaris
5. B Financieel verslag en kascontrolecommissie
a. Jaarverslag penningmeester
b. Verslag kascontrolecommissie
c. Verkiezing nieuwe kascontrolecommissie.
6. B Bestuursverkiezing
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7. B Verkiezing bondsraadsleden
8. B Verslag van de buitengewone algemene vergadering van 9 mei 2007
9. B Begroting 2007-2008 en voorstel contributie
10. B Rapportage van de jeugdcommissie
11. B Bondscompetitie, schaakkalender en jaarboekje
12. B Commissie van Beroep
a. Vaststelling reglement
b. Benoeming leden commissie en vaststelling rooster van aftreden
13. I Rondvraag
14. Sluiting

1. Opening
Om 13.10 uur opent voorzitter J. Cuppen de vergadering. Middels een minuut stilte
wordt er stil gestaan bij het ontvallen van dhr. Th. Van Spijk en dhr. G. Dreier en bij de
grote verdiensten die zij voor de LiSB hebben geleverd.

2. Mededelingen en Ingekomen stukken
Het voorstel is om agendapunt 11 vóór agendapunt 6 te behandelen. De vergadering
stemt hier mee in. R. Hünen (SV Voerendaal) merkt verder op dat onder agendapunt 7
ook de verkiezing van reservebondsraadsleden toegevoegd moet worden. Bij het
behandelen van dit punt zal een nadere toelichting worden gegeven. Voorts wordt de
agenda definitief vastgesteld.
Als gevolg van afmeldingen is R. Lemmen bereid gevonden te notuleren. De
presentielijst zal hij echter tekenen namens SV Leudal. Ook wanneer hij het woord
neemt zal hij dit niet vanuit het bestuur maar vanuit SV Leudal doen.
Ingekomen is een brief van SV Leudal. De punten die SV Leudal heeft ingebracht,
komen in het vervolg van deze notulen aan de orde.

3. Verslag Algemene Vergadering 31 maart 2007
Tekstueel:
Pagina 2 midden: Bij “Ad hoc veranderingen zijn niet echter niet gewenst” staat eenmaal
te vaak het woord niet vermeld.
Pagina 4 bovenaan: “A. Siebers (Horst)… hij vind verder dat…” moet zijn “hij vindt”.
Inhoudelijk:
Pagina 3 bovenaan: “Club van het jaar”
Hier wordt geschreven dat J. Cuppen toegeeft dat dit een fout van het bestuur was. Het
betreffende woord “dit” hoort terug te slaan op het feit dat een vereniging die tot club van
het jaar benoemt wordt altijd vooraf op de hoogte gebracht wordt zodat de betreffende
vereniging ook altijd aanwezig kan zijn bij de uitreiking.
Pagina 4 midden: Venlo 4 wordt genoemd in klasse 2C. Dit moet 3C zijn.

4. Jaarverslag van de secretaris
Het jaarverslag van de secretaris wordt zonder verdere (inhoudelijke dan wel tekstuele)
opmerkingen vastgesteld.

5. Financieel verslag en kascontrolecommissie
a. Jaarverslag penningmeester
SV Leudal merkt op dat het positieve saldo voor een groot deel te danken is aan de
€660,- lagere kosten voor de gezamenlijke slotronde. Gezien de eerdere kritieken die er
vaak over de slotronde gehouden zijn wil SV Leudal de organiserende vereniging ’t
Pionneke een groot compliment geven voor het vlekkeloze verloop van dit evenement.
De ALV heeft verder geen kritiek op het jaarverslag van de penningmeester.
b. Verslag kascontrolecommissie
Op basis van het voorgaande, alsmede dat de kascontrolecommissie na bestudering
van de cijfers ook geen opmerkingen meer heeft, stelt de kascontrolecommissie bij
monde van P. Thijssen (Venlose SV) voor de penningmeester te dechargeren. De ALV
volgt dit voorstel op.
c. Verkiezing nieuwe kascontrolecommissie
De Venlose SV is aftredend lid van de kascontrolecommissie. Reservelid Horst wordt
automatisch nieuw lid. Gezien het feit dat SV Schaesberg volgend jaar als lid van de
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kascontrolecommissie zal aftreden wordt er gezocht naar een nieuw reservelid in de
zuidelijke regio. SV Voerendaal meldt zich hiervoor aan.

11. Bondscompetitie, schaakkalender en jaarboekje
De bondscompetitie wordt steeds lastiger in te delen. Om een voorbeeld te noemen: van
de vier clubs die vanuit de 3e klasse konden promoveren, heeft maar één team van dit
recht gebruik gemaakt. Verder is de competitie-indeling dit jaar minder
afstandgebonden, voornamelijk om te voorkomen dat twee teams van dezelfde club bij
elkaar in de klasse zitten wat over het algemeen toch als minder uitdagend wordt
ervaren.
De jaarboekjes kunnen, samen met de gratis notatieboekjes aan het einde van de
vergadering opgehaald worden door hiervoor de lijst af te tekenen.
S. Senden (Blerickse SV) is van mening dat de bondscompetitie minder goed loopt en
vraagt het bestuur daar iets aan te doen. Hem wordt gevraagd om dit punt in een brief
aan het nieuwe bestuur nader toe te lichten en de knelpunten op een rijtje te zetten.

6. Bestuursverkiezing
Voorzitter J. Cuppen neemt afscheid van de aftredende bestuursleden M. Janssen, W.
Stinges en W. Wijsen. Hij dankt hen voor hun inzet en werkzaamheden voor de LiSB en
overhandigt een cadeau. W. Wijsen spreekt een dankwoord uit in de richting van de
aftredende voorzitter J. Cuppen.
De kandidaten voor het nieuwe bestuur zijn:
Dhr. F. Clevers (voorzitter)
Dhr. E. Evers (Secretaris)
Dhr. D. Klokgieters (Penningmeester)
Dhr. E. Barentsen (Wedstrijdzaken & Reglementen)
Dhr. A. Hendrickx (Jeugdwedstrijdleider)
Dhr. P. Peters (Competitieleider/Kalendercoördinator)
Dhr. A. Ibrahim (PR, Evenementen & Sponsoring)
Alle kandidaat-bestuursleden worden middels applaus door de ALV gekozen.
Vervolgens wordt de vergadering voor enkele minuten geschorst om zo nog enige
administrieve handelingen met het nieuwe bestuur af te kunnen ronden. Hierna verlaten
de afgetreden bestuursleden J. Cuppen, M. Janssen, W. Stinges en W. Wijsen de zaal.
De nieuwe voorzitter F. Clevers stelt de bijlagen H, I en J aan de orde, t.w. resp.:
- Verslag van de commissie die op 09-05-2007 door de Buitengewone Algemene
Vergadering werd benoemd met de opdracht een nieuw bestuur te vormen (bijlage H)
- Artikel door kandidaat-voorzitter F. Clevers (bijlage I).
- Organogram nieuwe organisatie (bijlage J)
De voorzitter licht een aantal onderdelen nader toe.
P. Dreuning (GESS) vraagt dank voor de op 09-05-07 verkozen buitengewone
commissie die uiteindelijk de samenstelling van het nieuwe bestuur mogelijk heeft
kunnen maken.
Y. Mengerink (DJC Stein) gaat in op advies “d. Afvaardiging vereniging in LiSB” dat door
de commissie die het bestuur heeft gevormd gedaan is (zie bijlage I). Hij geeft aan dat
de praktische invulling hiervan goed in de gaten gehouden dient te worden.
R. Húnen (SV Voerendaal) geeft aan dat dit gewoon in reglementen vastgelegd dient te
worden en dat tot die tijd een tijdelijke regeling hiervoor getroffen zal moeten worden.

7. Verkiezing bondsraadsleden
De ALV stemt middels applaus in voor het afvaardigen van de voorgedragen kandidaten
aan de bondsraad. Uit respect voor het 1 week geleden overleden reservebondsraadslid
Theo van Spijk zal er op dit moment geen vervanger voor hem voorgedragen worden en
zal het bestuur dit ook de komende weken nog laten rusten.

8. Verslag van de buitengewone algemene vergadering van 9 mei 2007
Het verslag wordt zonder op- of aanmerkingen goedgekeurd.

9. Begroting 2007-2008 en voorstel contributie
Vastgesteld wordt dat de financiële huishouding van de LiSB zeer gezond is.
R. Húnen (SV Voerendaal) vraagt naar de oorsprong van de kosten van de
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jeugdcommissie. Hier is een vertekend beeld ontstaan, doordat een reserve à € 2000,-
in één keer volledig is opgenomen voor de organisatie van het Hutton-toernooi die de
LiSB in 2010 op zich zal nemen. De penningmeester dhr. D. Klokgieters geeft aan dat hij
zelf zijn vraagtekens zet bij het op deze manier verwerken van dit bedrag, te meer daar
het nog de vraag is of dit evenement ook daadwerkelijk zoveel zal kosten.
Dit betekent in feite dat de jeugdcommissie slechts 600 euro heeft besteed in plaats van
de begrote 2100 euro. Dhr. D. Klokgieters stelt dat de jeugdcommissie het afgelopen
jaar goed werk heeft verricht, maar dat er dus 1500 euro overblijft die aangewend zou
kunnen worden om extra te investeren in het werven van nieuwe jeugdleden
bijvoorbeeld op basisscholen. Hij geeft hier aan dat hij hier op korte termijn met de
jeugdcommissie in gesprek wil om te kijken welke mogelijkheden er zijn voor
investeringen in de toekomst.
Verder stelt dhr. D. Klokgieters voor om de huidige opzet van de buffer niet aan te
houden. Verstandiger lijkt het hem om vanuit de afdrachtsvoorstellen vanuit de KNSB
vast te stellen in hoeverre er een contributieverhoging doorgevoerd moet worden.
R. Húnen (SV Voerendaal) ziet dit als onverstandig, daar de buffer in ieder geval als een
goede richtlijn aangehouden kan worden. Daarbij is hij van mening om de
contributiedoorberekeningen van de KNSB en de LiSB van elkaar gescheiden te
houden.
A. Siebers (SV Horst) geeft aan dat er in het noorden al jaren belangeloos een
jeugdcompetitie op touw is gezet en vraagt of hier financiële compensatiemogelijkheden
voor zijn. Hiervoor wordt hij doorverwezen naar de jeugdcommissie.
F. Schotanus (SV Brunssum) vraagt naar aanleiding van de opmerking over het
investeren in de jeugd hoe dit in verhouding staat met de investeringen die er voor
volwassenen gedaan worden. Het bestuur zal ook deze doelgroep niet uit het oog
verliezen maar beseft dat het lastig is om hier goede initiatieven voor aan te houden. Het
Limburg Open en de nieuwe bestuursfunctie voor PR & evenementen zijn wel twee
initiatieven die zich ook zeker richten op de stabilisatie en uitbreiding van het aantal
volwassen leden bij de LiSB.
R. Húnen (SV Voerendaal) benadrukt dat ondanks de vele projecten die het bestuur van
de LiSB in gedachten heeft de basis voor het schaken in Limburg nog altijd ligt bij de
clubs. Een grote centralisatie van initiatieven kan dan dus ook negatief werken.
S. Senden (Blerickse SV) benadrukt nogmaals aan het bestuur om de kosten laag en
vooral transparant te houden.

10. Rapportage van de jeugdcommissie
Voor het beantwoorden van vragen omtrent de rapportage van de jeugdcommissie
vervangt Wiep Terpstra de afwezige Jo Hermans. Er worden vanuit de ALV geen vragen
gesteld.

12. Commissie van beroep
a. Vaststelling reglement
R. Húnen (SV Voerendaal) geeft een groot compliment aan het bestuur en met name
aan mr. E. Barentsen voor het samenstellen van het reglement voor de Commissie van
Beroep (CvB). Hij stelt vast dat dit reglement zowel voor de competitie geldt als voor
toernooien die onder auspiciën van de LiSB gehouden worden, zoals bijvoorbeeld het
PKL.
Concreet betekent dit dat als er in het reglement naar teams verwezen wordt er ook
eveneens naar personen verwezen zal moeten worden. De desbetreffende bepaling
wordt ter vergadering geamendeerd in opgemelde zin.
Gezien de 4 weken beslissingstermijn vraagt dhr. Húnen zich wel af hoe dit praktisch
ingevuld moet worden wanneer er bijvoorbeeld sprake is van een internationaal toernooi
als het Limburg Open, daar de direct betrokkenen over het algemeen dan al lang weer
naar hun eigen land zijn afgereisd. De reactie hierop is dat de regels opgesteld voor de
CvB in het geval van het Persoonlijk Kampioenschap van Limburg slechts betrekking
hebben op de voorbereidende werkzaamheden zoals plaatsing in categorieën. Voor wat
betreft de mogelijke beroepen tijdens een toernooi zal het toernooireglement in een
beroepsinstantie moeten voorzien. Of dit de Commissie van Beroep van de LiSB zal zijn
of een toernooi-eigen commissie staat de organisatie in beginsel vrij. De mogelijkheid
bestaat in ieder geval om het beroep neer te leggen bij de Commissie van Beroep.
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A. Burgmans (Venlose SV) geeft aan dat de ALV de mogelijkheid moet hebben om de
CvB te ontbinden bij disfunctioneren. Ondanks dat dit niet in de reglementen staat, gaat
mr. E. Barentsen er vanuit dat dit wel in de statuten opgenomen staat voor iedere
commissie binnen de LiSB. Mocht dit niet het geval zijn dan zal ofwel in het Reglement
voor de Commissie van Beroep of het Huishoudelijk Reglement de nodige aanpassing
voorgesteld worden. .
R. Hünen (SV Voerendaal) wijst erop dat artikel 1 (samenstelling), lid 7 deze
mogelijkheid juist uitsluit. Naar zijn mening is een artikel dat de ALV de mogelijkheid
biedt om de CvB te ontbinden niet direct benodigd, maar als de algemene opinie is dat
dit wel nodig is, dan zal dus dit artikel aangepast moeten worden.
F. Schotanus (SV Brunssum) wijst op de definitie van “jurist” die op pagina 9 uitgelegd
wordt. Dit zou betekenen dat een eerstejaars rechtenstudent ook als jurist mag worden
gezien. Mr. E. Barentsen geeft aan dat deze definitie inderdaad algemeen geaccepteerd
is, alhoewel deze situatie zich in de praktijk niet vaak voor zal doen.
A. Burgmans (Venlose SV) stelt dat als de CvB als een klachtencommissie wordt gezien
er ook de mogelijkheid moet bestaan om klachten over de commissie bij het bestuur in
te brengen, die van hieruit dan de mogelijkheid zou moeten hebben om (bij
disfunctioneren) de CvB uit zijn functie te zetten. Er wordt toegezegd om hiervoor het
reglement aan te passen, maar de precieze invulling zal nog nader bekeken moeten
worden.
b. Benoeming leden en vaststelling rooster van aftreden
A. Siebers (Horst ) wijst erop dat er maar liefst drie leden van de Venlose SV in de CvB
zitting nemen en vraagt te waken voor de objectiviteit wanneer verschillende (bij Venlo)
betrokken verenigingen een conflict hebben dat aan de CvB voorgelegd wordt. Het
bestuur geeft aan dat gezorgd zal worden dat de objectiviteit voorop staat en dat
dergelijke gevallen te allen tijde bij voorbaat voorkomen zullen worden.
J. Uiterwijk (MSV-VSM) vraagt nadere uitleg over het rooster van aftreden waarin
ogenomen staat dat per jaar één vijfde van de CvB af zal treden. Hoe wordt dit ingevuld
wanneer de CvB bestaat uit zeven personen zoals op dit moment het geval is? In dit
praktische geval komt één vijfde van zeven er op neer dat jaarlijks hetzij één, hetzij twee
leden van de CvB aftreden zodanig dat over een periode van vijf jaar alle leden
waarmee de CvB begonnen is eenmaal afgetreden zijn.
Door middel van applaus worden de kandidaat-leden van de CvB voor hun functie
benoemd.

13. Rondvraag
R. Hünen (SV Voerendaal) gaat in op de eerder genoemde opmerking over de
objectiviteit van de CvB en vraagt om onder artikel 3.7 te vermelden dat een uitspraak
van de CvB nooit door drie leden van dezelfde schaakvereniging mag worden gedaan.
Th. Heijltjes (SV Schaesberg) roept alle aanwezigen nogmaals op tot deelname aan het
Maas-Rur toernooi dat 30 september in Monschau (Duitsland) gehouden zal worden. De
voorzitter Geconstateerd wordt dat het samenstellen van een Limburgse selectie voor dit
toernooi vaker op problemen stuit.
R. Coenjaerts (SV Schaesberg) vraagt wat de plannen zijn voor het PKL (Limburg Open)
voor het komende jaar. Afgelopen jaar is het toernooi erg goed verlopen en te kennen
wordt gegeven dat de positieve punten ook voor dit jaar zeker weer aangehouden
worden. Daarbij worden enkele verbeterpunten genoemd die dit jaar extra aandacht
zullen krijgen. Zo zijn de gesprekken voor een grotere locatie al in een ver gevorderd
stadium.
S. Senden (Blerickse SV) vraagt of het 50+-toernooi in Geleen nog doorgang zal vinden.
Dit is niet het geval.
P. Dreuning (GESS) wil graag nog van de mogelijkheid gebruik maken om het nieuwe
bestuur alle succes te wensen.

14. Sluiting
De vergadering wordt om 15.20 uur gesloten.


